
PROTOKÓŁ Nr 7/2015 
przebiegu   posiedzenia stałej Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  

z dnia 16 listopada 2015 r. 
 

Wspólne posiedzenie Komisji Stałych Rady Dzielnicy odbyło się w siedzibie Urzędu Miasta Zielona  
Górze przy ul. Generała Jarosława Dabrowskiego 41,  początek godzina 14.00. 
Wspólne posiedzenie Komisji otworzył i jej przewodniczył Przewodniczący Komisji ds Kultury,Sportu i Rekreacji 
oraz  Spraw Społecznych  radny Jerzy Żetecki. 
Następnie Prowadzący Komisji stwierdził prawomocność posiedzenia z uwagi na obecność wymaganego 
qworum, w składach wszystkich Komisji, dalej przywitał zebranych w osobach: Kierownika Biura Planowania 
Przestrzennego Panią Małgorzatę Maśko-Horyza, Dyrektora ZK Pana Leszka Klima, Przewodniczącego 
Zarządu Mariusza Zalewskiego, Z-cę Przewodniczącego Sebastiana Jagiełowicza, Kierownika Biura Dzielnicy 
Urszulę Zamiatała,  Panie i Panów  radnych.  
 

Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji powiedział, że wszyscy radni otrzymali porządek posiedzenia, 
nie mniej jednak, spytał czy są propozycje zmiany porządku. 
 
Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Mariusz Zalewski poprosił o wprowadzenie do porządku posiedzenia   
projektów uchwał oznaczonych drukami od nr  85 do nr 95. 
 
Przewodniczący Rady Gminy, poprosił aby przed omawianiem projektów uchwał, zgodnie z ustaleniami z 
poprzedniego posiedzenia Komisji wrócić do tematu wysokości potrąceń diet za nieobecność na posiedzeniach 
Komisji oraz Sesji Rady Dzielnicy. 
 
Więcej  zmian do porządku nie zgłoszono. 
 
Prowadzący posiedzenie poprosił o przegłosowanie wprowadzonych zmian w poszczególnych Komisjach. 
 
Komisja d/s Kultury, Sportu i Rekreacji oraz Spraw Społecznych – jednogłośnie przyjęła wprowadzone do 
porządku posiedzenia  projekty uchwał. 
Komisja d/s Integracji Samorządowej, wprowadzone projekty  przyjęła jednogłośnie. 
Komisja ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej  zgłoszone  projekty uchwał  przyjęła jednogłośnie. 
 
Prowadzący posiedzenie poprosił o przegłosowanie porządku posiedzenia wraz z wprowadzonym i zmianami 
zgłoszonymi do porządku posiedzenia. 
 
Porządek posiedzenia   wraz ze zgłoszonym zmianami  został  przyjęty  jednogłośnie. 
 
Na wstępie Przewodniczący Komisji Integracji Społecznej radny Marek Karwacki powiedział, że dieta nie 
przysługuje radnym za sam fakt bycia radnym lecz za prace w radzie Dzielnicy a to wiąże się z obecnością na 
posiedzeniach komisji oraz sesji. Uchwała Rady Miasta o zasadach naliczania i potraceń diet jest taka sama 
jaka obowiązuje w Mieście. Przewodniczący Rady Miasta Pan Urbaniak, zaproponował ostatnio Radnym Miasta 
podwyższenie o 100% wysokości potrąceń za nieobecność na posiedzeniach i propozycja ta została przyjęta 
jednogłośnie. 
 
Radny  Krzysztof Wołczyński powiedział, że nie można przyrównywać radnych Miasta do radnych Dzielnicy, 
radni Miasta korzystają z przywileju jakie daje im ustawa a mianowicie maja usprawiedliwiona nieobecność w 
pracy na czas np. obrad sesji czy komisji, radni Dzielnicy z takiego przywileju skorzystać nie mogą i na czas 
sesji czy komisji musza brać urlop lub korzystać i innej formy, ponadto  wysokość diety radnego Miasta od diety 
radnego Dzielnicy znacznie różni się wysokością. 
 
Przewodniczący Rady Dzielnicy, zasugerował aby wystąpić do Rady Miasta o rozważenie możliwość obniżenia 
wysokości potrącenia diety, za nieobecność na sesji w wysokości 10% a za nieobecność na  komisji  5% . 
 
 
Radny Krzysztof Wołczyński zgłosił wniosek o wystąpienie do Rady Miasta z propozycją obniżenia potrąceń, 
łącznie do 5%  dla radnych za nieobecność za posiedzenia komisji i sesji i 5% dla  sołtysów za nieobecność na 
posiedzeniach sesji.  
 



Radny Sebastian Jagiełowicz- zgłosił wniosek aby z propozycją obniżenia wysokości potrąceń poczekać do 
końca kadencji i to tylko dla sołtysów za nieobecność na posiedzeniach sesji. 
 
Przewodniczący Komisji Integracji Społecznej Pan Marek Karwacki- poprosił o przegłosowanie wniosku 
Przewodniczącego Rady Dzielnicy dotyczącego wystąpienia do Rady Miasta  z propozycja obniżenia wysokości 
potrącenia diety w wysokości 5% za nieobecność na komisji a za nieobecność na sesji, co łącznie dało by 
potrącenie w wysokości 10% wysokości diety. 
 
Przewodniczącego Rady Dzielnicy, wycofał wniosek. 
 
Za wnioskiem radnego Krzysztofa Wołczyńskiego głosowało 4 radnych, 7 było przeciw, 1 wstrzymała się od 
głosu. 
 
Za wnioskiem radnego Sebastiana Jagiełowicza głosowało 7 radnych, 3 było przeciw, 2 osoby wstrzymały się od 
głosu. 
 
Wniosek  radnego Sebastiana Jagiełowicza został przyjęty. 
  
 Ad.1 
1/ 
Prowadzący  powiedział, że pierwszy  projekt uchwały dotyczy wydania  opinii o projekcie uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego /Racula-Zakole/. 
Projekt uchwały omówiła Kierownik Biura Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata  Maśko- Horyza. 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący wspólne posiedzenie Komisji poprosił  Przewodniczących  poszczególnych Komisji o wyrażenie 
opinii Komisji odnośnie przedstawionego projektu uchwały. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało  8 osób nikt nie był przeciw , nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   7 osób nikt nie był przeciw, nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu głosowało   9 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
2/ 
Prowadzący powiedział, że kolejny   projekt uchwały dotyczy wydania opinii do projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego /Racula-Wincentego 
Witosa/. 
Projekt tej uchwały omówiła również Kierownik Biura Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata  Maśko- 
Horyza. 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał, czy są  pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   8 osób, nikt nie był przeciw, nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   7 osób nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 



przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu uchwały głosowało   9 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
3/ 
Prowadzący powiedział, że kolejny  projekt uchwały dotyczy zaopiniowania projektu uchwały w sprawie likwidacji  
samorządowego zakładu budżetowego- Komunalnego Zakładu Gospodarczego w Zielonej Górze w celu 
przekształcenia w jednostkę budżetową. 
 
Dyrektor Leszek Klim - wyjaśnił, ze uchwała związana jest przede wszystkim z faktem, że od 1 stycznia 2015 
roku zmienił się zakres działalność Zakładu, znaczną część zadań szczególnie z zakresu zadań wodno-
kanalizacyjnych przejął ZWiK , natomiast doszły inne zadania np. rozszerzył się zakres związany z utrzymaniem 
dróg i zieleni. Dlatego przekształcenie to jedynie formalność. 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał, czy są  pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu  głosowało   8 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   7 osób nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu  głosowało   9 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
4/ 
Prowadzący powiedział, że kolejny   projekt uchwały dotyczy wydania opinii do projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego 
pomiędzy ul. Ochla-Sadowa i ul. Ochla- Folklorystyczna w Zielonej Górze. 
Projekt tej uchwały omówiła również Kierownik Biura Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata  Maśko- 
Horyza. 
 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   8 osób, nikt nie był przeciw, nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   7 osób nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu  głosowało   9 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał 
się od głosu. 
 
 
 
5/ 
Prowadzący powiedział, że kolejny   projekt uchwały dotyczy wydania opinii do projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego 
pomiędzy ul. Łężyca-Kwiatowa i ul.Łężyca- Różana w Zielonej Górze. 
 
Projekt tej uchwały omówiła również Kierownik Biura Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata  Maśko- 



Horyza. 
 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
 
Radny Krzysztof Wołczyński- zgłosił wniosek aby zakres granic planu poszerzyć o teren wyznaczony w Studium 
na cmentarz. 
 
Innych pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący posiedzenie poprosił o przegłosowanie wniosku. 
 
Wniosek Krzysztofa Wołczyńskiego został przyjęty jednogłośnie. 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu  głosowało  9 osób, nikt nie był przeciw, nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   10 osób nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu uchwały głosowało   9 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
6/ 
Prowadzący powiedział, że następny   projekt uchwały dotyczy wydania opinii do projektu uchwały w sprawie 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego na 
wschód od  ul. Drzonków- Rycerska i ul. Drzonków-Świerkowa w Zielonej Górze. 
 
Kierownik Biura Planowania Przestrzennego Pani Małgorzata  Maśko- Horyza- poprosiła o wycofanie projektu 
uchwały z porządku posiedzenia, będzie on przedstawiony  w miesiącu grudniu . 
 
7/ 
Prowadzący powiedział, że kolejny   projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie  
określenia trybu prac nad projektem uchwały budżetowej Miasta Zielona Góra. 
Projekt uchwały omówił Kierownik Biura  podatków i opłat lokalnych Stanisław Szczepaniak. 
 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało  10 osób, nikt nie był przeciw, nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało  10  osób nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu uchwały głosowało 10  osób, nikt nie był przeciw , nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
8/ 
Prowadzący powiedział, że kolejny   projekt uchwały dotyczy opinii w sprawie obniżenia średniej ceny żyta 
przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego. Projekt uchwały odczytał i omówił Kierownik Biura  podatków i 



opłat lokalnych Stanisław Szczepaniak. 
 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   10  osób, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   10 osób nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu  głosowało   10 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
9/ 
Prowadzący powiedział, że następny  projekt uchwały dotyczy wydania opinii o projekcie uchwały w sprawie 
wprowadzenia opłaty targowej oraz określenia wysokości stawek i zasad opłaty targowej. Projekt tej uchwały 
podobnie jak poprzedniej omówił Pan Stanisław Szczepaniak. 
 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał czy są  pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu  głosowało   7 osób,  przeciw było 2 radnych, 1 
osoba  wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   5 osób, 4 osoby były przeciw , 1 wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu  głosowało   6 osób, 2 były przeciw , 2 wstrzymały się od 
głosu. 
 
10/ 
Prowadzący powiedział, że następny   projekt uchwały dotyczy wydania opinii    o projekcie uchwały w sprawie 
podatku od środków transportowych.  
Projekt uchwały omówił  Pan Stanisław Szczepaniak podkreślając, że wysokość stawek nie różni się od 
wysokości stawek z roku 2014 i 2015. 
 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał, czy są  pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
 
 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   9 osób, nikt nie był przeciw, 1 
osoba  wstrzymała się od głosu. 



 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   9 osób, nikt nie był przeciw , 1 osoba wstrzymała się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu  głosowało   10 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
11/ 
Prowadzący powiedział, że następny   projekt uchwały dotyczy wydania opinii    o projekcie uchwały w sprawie 
określenia wysokości stawek i zwolnień od podatku od nieruchomości.  
Projekt uchwały przedstawił   Pan Stanisław Szczepaniak podkreślając, że wysokość stawek nie różni się od 
wysokości stawek z roku 2015. 
 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał, czy są  pytania do przedstawionego projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   9 osób, nikt nie był przeciw, 1 
osoba  wstrzymała się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   9 osób, nikt nie był przeciw , 1 osoba wstrzymała się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu  głosowało   10 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
12/ 
Prowadzący powiedział, że następny   projekt uchwały dotyczy wydania opinii    o projekcie uchwały w sprawie 
określenia wzorów formularzy podatkowych.  
Projekt uchwały przedstawił   Kierownik Biura Podatków i Opłat Lokalnych Pan Stanisław Szczepaniak 
podkreślając, że zmiany dotyczą jedynie „poprawek kosmetycznych”. 
 
Po omówieniu projektu Prowadzący posiedzenie  spytał, czy są  pytania do  projektu uchwały. 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   10 osób, nikt nie był przeciw, 
nikt nie   wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   10 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu  głosowało   10 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
 
 
 
13/  



Prowadzący, powiedział że następny  projekt uchwały dotyczy zmiany uchwały w sprawie zaopiniowania 
propozycji strategicznych inwestycji  zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany.  
Projekt uchwały  radni otrzymali,  jest to  druk  - nr 86. 
Przewodniczący Zarządu dodał, że wykazana kwota zostanie przeznaczona na dofinansowanie wyposażenia 
kaplicy przedpogrzebowej. 
Prowadzący posiedzenie odczytał projekt uchwały,  po czym spytał czy są pytania. 
 
Pytań nie zgłoszono. 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   10 osób nikt nie był przeciw, nikt 
nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 10 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu uchwały głosowało   10 osób, nikt nie był przeciw , nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
14/ 
Prowadzący, powiedział że następny  projekt uchwały dotyczy opinii o projekcie uchwały w sprawie  nadania 
nazwy ulicy w Zielonej Górze. Przewodniczący Zarządu, dodał, że jest to ulica położona w Przylepie, za torami 
w kierunku Płot stanowiąca własność prywatną. 
Projekt uchwały  radni otrzymali, jest to  druk - nr 94. 
 
Prowadzący posiedzenie odczytał projekt uchwały,  po czym spytał czy są pytania. 
 
Prowadzący poprosił  Przewodniczących poszczególnych Komisji o wyrażenie opinii Komisji. 
Przewodniczący Komisji ds. Kultury, Sportu i Rekreacji  oraz Spraw Społecznych spytał, członków Komisji kto 
jest za przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   10 osób, nikt nie był przeciw, 
nikt nie wstrzymał się od głosu. 
 
Przewodniczący Komisji  ds. Integracji Samorządowej spytał, członków Komisji kto jest za przyjęciem projektu 
uchwały.Za przyjęciem projektu uchwały głosowało   10 osób nikt nie był przeciw , nikt nie wstrzymał się od 
głosu. 
 
Przewodniczący  Komisji ds. Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej spytał, członków Komisji kto jest za 
przyjęciem projektu uchwały.Za przyjęciem  projektu uchwały głosowało   10  osób, nikt nie był przeciw , nikt nie 
wstrzymał się od głosu. 
 
Ad.2 
Przewodniczący rady Dzielnicy , spytał jaki wg radnych byłby najlepszy dzień tygodnia na posiedzenia Sesji oraz  
o której godzinie sesje miały by się rozpoczynać.  
 
Po dyskusji ustalono , że dniem tygodnia będzie piątek, a najodpowiedniejsza godzina rozpoczęcia Sesji godz. 
14.00, posiedzenia komisji wg potrzeb w zależności od ilości projektów uchwał. 
 
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
Protokołowała         Przewodniczący Komisji 
                                                                     
Ewa Fogiel                                                                          Jarosław Bartkowicz 
                                                                              
 


